
Raadadviescommissie Ruimte
(17551\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 27 februari 2014
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid
GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de

   heer A.G.A. van de Geijn (burgecommissielid VVD), de heer J.G. van Maanen 
(raadslid SGP), de heer ing. C.J. Blom (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B.
Challik (raadslid PvdA), de heer J. Andriesse (burgercommissielid PvdA), de heer F.A.
Beukers (raadslid LB), mevrouw A.R. Schut (burgercommissielid LB), de heer P.J. 
Scheurwater (raadslid CDN), de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid
VT), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer T. Kool (wethouder) en de heer
ing. H.A. Verwoert (wethouder).

Afwezig : de heer H.J. Verseijl (onafhankelijk raadslid).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er is 
een bericht van verhindering ontvangen van de heer Verseijl (onafhankelijk raadslid).

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door:
1. Dhr. R. Barthen met betrekking tot een niet op de agenda vorkomend 

onderwerp 

3. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de vergadering van 16 januari 2014 (inclusief Lijst toezeggingen)

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Ruimte als 
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
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6. Mededelingen

• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

In deze vergadering is geen mededeling gadaan.

7. Stukken ter advisering

7.1 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan "Kern Varik", herziening 
Walgtsestraat en hiervoor geen exploitatieplan conform art. 6.12 lid 2 Wro vast te 
stellen (2014-02-13978)

Raadsbesluit:
a) het bestemmingsplan "Kern Varik", herziening Walgtsestraat ongewijzigd vast

te stellen en
b) geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.2 Voorstel tot instemming met de ontwikkeling van de organisatie van de Logistieke 
Hotspot Rivierenland (2014-02-14728)

Raadsbesluit:
a) instemmen met de ontwikkeling van de organisatie van de LHR van het 

(thans) project van het programma Welvarend naar een zelfstandige Stichting 
LHR, die als enig aandeelhouder optreedt van een op te richten 
Programmabureau LHR b.v.;

b) voor elk bedrijf van buiten de Regio dat zich vestigt op grond van de 
gemeente een fee op de grondtransactiekosten aan het Programmabureau LHR
b.v. betalen, te dekken uit de grondexploitatie en

c) instemmen met een jaarlijkse bijdrage van € 2.250,= per jaar aan de Stichting 
LHR voor een periode van vier jaar.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

8. Rondvraag

Toezegging

De heer Blom vraagt naar het beleid op invalidenparkeerplaatsen. Hij kent een 
situatie waarbij 2 invalidenparkeerplaatsen is gerealiseerd, waarvan er 1 ongeveer 
90% van de tijd niet wordt gebruikt. Ook zou hij graag weten hoeveel 
invalidenparkeerplaatsen er zijn uitegegeven in Neerijnen.
Toezegging wethouder   Kool: geeft aan dat er regionaal beleid voor is die wordt 
toegepast op basis van indicatie en vergunningverlening. Maar hij zegt toe dit nader 
toegelicht aan de raad- en commissieleden te zullen verstrekken en voegt daar dan 
ook gelijk de cijfers voor Neerijnen bij. Ook wenst hij graag van de aangedragen 
casus van de heer Blom in bezit te komen om te bezien of er iets aan deie situatie 
kan/moet gebeuren.
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Mevrouw Schut vraagt of de grond achter het MFC-Haaften een agrarische of een 
bouwbestemming heeft.
Wethouder Kool antwoordt dat de grond nu nog een agrarische bestemming heeft met
aanwijzingsbevoegdheid en dat die via een bestemmingsplanwijziging nog een 
woonbestemming dient te krijgen.

Mevrouw  Schut  meldt dat er aanslagen gemeentelijke belastingen zijn ontvangen, 
waarin de IBA gebruikers ook aangeslagen zijn voor rioolheffing. Zij vraagt naar de 
stand van zaken voor het opstellen van de aangekondigde brief die alle IBA 
gebruikers nog zouden ontvangen.
Wethouder Kool antwoordt dat de brief al gereed is en hij had verwacht dat die ook al
door de AVRI verzonden was aan de IBA gebruikers. Maar begrijpt van mevrouw 
Schut dat dit nog niet is gebeurd, hij komt er dus spoedig aan.

De heer Beukers dankt het college voor de toezending van de documenten in 
antwoordt op de vragen over het baggerdepot Hellouw. Maar ook na lezing van de 
toegezonden documenten rijzen er weer aanvullende vragen voor het college. Hij 
verzoekt het college om die vragen aan de burgers gewoon te beantwoorden en 
burgers te woord te staan als ze daarom vragen en niet gaan zeggen dat als er nog 
meer vragen worden gesteld de wethouder hiervoor een krediet zal aanvragen bij de 
raad. Ook de brieven van de heer Bomer zijn nog niet beantwoordt die hij zelfs via de
griffier aan u heeft moeten stellen.
Wethouder Kool antwoordt dat alle brieven van de heer Bomer zijn verzameld en aan 
hem zijn beantwoordt. Ten aanzien van de vele aanvullende vragen over het 
baggerdepot kan hij kort zijn, het aanbrengen van dat baggerdepot geschiedt conform 
de daarvoor geldende wettelijke bepalingen en regels. Als we die aangeven en 
toelichten moet dat voldoende zijn in beantwoording op de vragen. Er is al zoveel 
ambtelijke tijd in gaan zitten en meer capaciteit is niet beschikbaar. Dus als er nu nog 
meer aanvullende vragen komen zal hij hiervoor personeel moetern gaan inhuren en 
daarvoor heeft hij een krediet nodig via de raad. Ook commissieleden moeten niet te 
detaillistisch willen zijn en op hoofdlijnen het bestuur blijven controleren.
Mevrouw Schut wil nog gezegd hebben dat de vele aanvullende vragen mede zijn 
ontstaan, doordat het dossier dat ter inzage lag niet compleet was en er stukken 
ontbraken. Dus veel ambtelijke uren waren door het college zelf te voorkomen 
geweest.

De heer Andriesse zegt een paar vergaderingen geleden een CPO-principeverzoek 
voor de bouw van een 3-tal woningen hoek Slotstraat/Zandstraat in Opijnen voorbij 
heb zien komen, maar dat het daarna stil is geworden. Gebeurt daar nog iets?
Wethouder Kool zegt dat er een principebesluit is gevraagd en dat daarop binnen een 
jaar actie moet worden ondernomen anders vervalt het principebesluit en er dus 
binnen een halfjaar plannen ingediend moet zijn. De kaders hiervoor dient echter nog 
door de raad te worden vastgesteld, waarvoor de wethouder een voorzet zal geven.

De heer Andriesse vraagt naar het beleid van de gemeente en de handhaving op het 
plaatsen en verwijderen van 30-km borden bij bouwwerkzaamheden. De borden staan
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Toezegging

Toezegging

er nog geruime tijd zonder dat er werkzaamheden worden uitgevoerd of zelfs al zijn 
beeindigd.
Wethouder Kool geeft aan dat dit een verantwoordelijkheid van de aannemer is. Er is 
geen gemeentelijk beleid voor, maar we zullen wel trachten om wildgroei in het 
plaatsen van borden tegen te gaan. Als de werkzaamheden zijn beeindigd dienen de 
borden spoedig verwijderd te worden, maar het is logisch dat als de werkzaamheden 
nog niet zijn beeindigd die borden moeten blijven staan voor de veiligheid.

Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat er in de verschillende burgeravonden wensen 
vanuit de bevolking naar voren zijn gekomen die door het college zijn 
geinventariseerd. Zo ook van de speeltuin Hellouw die gevraagd heeft of er een 
mogelijkheid is om veranderingen te kunnen aanbrengen. Gebeurt daar nog iets mee?
Toezegging wethouder   Kool: hij kan zich herinneren dat die wens is uitgesproken en 
zal nagaan wat daarmee is gebeurt. Hij communiceert hier even schriftelijk over.

De heer Van Lith zegt al overzichtskaartjes van het college over het project om te 
komen tot een vrijliggend fietspad langs de Steenweg door de Provincie te hebben 
ontvangen. Binnenkort is er een informatie-avond. Het is goed dat dit fietspad er 
komt, maar hij spreekt hier nog wel zijn zorg uit voor de oversteek die is gedacht.
Wethouder Kool antwoordt dat het hier een Provinciale weg betreft en daar hebben 
we al ervaringen mee opgedaan (denk aan de voetgangersoversteek nabij de Coop). 
Hij kent zo niet de situatie bij de genoemde fietsersoversteek, maar dat neemt niet 
weg dat ook de gemeente hier natuurlijk naar zal kijken.
De heer Van Lith vult nog aan dat inderdaad de voetgangersoversteek nog vers in het
geheugen ligt, maar ook al is het een bevoegdheid van de Provincie voor de inrichting
van een provinciale weg, wij als gemeente blijven verantwoordelijk voor de 
veiligheid bij het oversteken van onze burgers en hun kinderen.
De heer Van Maanen ondersteund de heer Van Lith in zijn betoog. Kan de gemeente 
niet gewoon een zienswijze indienen?
De heer Nijhoff zegt ook blij te zijn met de komst van het vrijliggende fietspad en 
ook zijn fractie heeft vraagtekens bij de oversteek.
Toezegging wethouder   Kool: hij begrijpt de inbreng van de commissieleden en zegt 
die gevoelens en zorgen zoveel mogelijk mee te zullen nemen.

De heer Van Tellingen geeft aan in de krant te hebben gelezen dat Van Uden Haaften 
zal verlaten als hij geen mogelijkheden krijgt zijn bedrijf te laten groeien. Is die 
berichtgeving van invloed op het collegevoorstel? U zou toch als college nog overleg 
voeren met betrokkenen en de ondernemer?
Wethouder Kool antwoordt dat ook hij die berichtgeving in de krant heeft gelezen, 
maar dat die berichten hem niet rechtstreeks van de ondernemer heeft bereikt. Hij kan
daar ook niet zoveel mee. De ondernemer zou niet via de krant maar rechtstreeks met 
uw gemeenteraad moeten communiceren.
Mevrouw Schut vult aan begrepen te hebben dat Van Uden morgen huis-aan-huis 
gaat flyeren in Haaften, waarin hij een uiteenzetting geeft van zijn plannen. Zij 
verzoekt om die flyer op de email te zetten naar alle raad- en commissieleden.
Wethouder Kool geeft aan dat hij niet in Haaften woont en de inhoud van die flyer 
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niet relevant is. Er ligt een vergaderstuk voor bij de raad, dus de raad heeft daarover 
het laatste woord in de besluitvorming. Als Van Uden zelf niet het initiatief neemt om 
de raad in kennis te stellen, dan is dat aan Van Uden zelf.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 20.40 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte
van 15 mei 2014

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C.F. van Wendel de Joode
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